# 台灣康寧顯示玻璃股份有限公司 女性研究員最佳研究論文獎遴選辦法

台灣康寧顯示玻璃股份有限公司為培育科學、科技、工程、數學之 STEM 領域女性研究人才,因此於 113 年與中興大學永續生產綠色製造問題導向跨領域領導人才培育與獎助計畫合作,提供「康寧女性研究員最佳論文獎」,以此鼓勵中興大學 STEM 相關科系之女性研究人員,致力於創新及永續發展相關之 STEM 領域研究。

- 一、 申請時間: 112/12/25 (一) 8:00 至 113/03/01 (五) 17:00
- 二、 **名額**:擇優 2 名;其中學生組(碩博班研究生)1 名、教職員組(博士後研究員、教職人員)1 名
- 三、金額:每名新台幣 30,000 元整(依法代為扣繳相關稅款與必要手續費)
- 四、 申請資格(以下條件皆須符合)
  - (一) 國立中興大學之女性研究人員
  - (二) 學生組: STEM 領域之碩二(含)以上學生 教職員組: 工學院各科系之博士後研究員、教職人員
  - (三) 在履行義務之前仍具有中興大學之學生和教職員(工學院)身分
  - (四) 已獲頒康寧女性研究員最佳研究論文獎之得獎者不具申請資格

#### 五、 遴選辦法說明

- (一)申請題目:應屬 STEM 領域,且為具創新性或永續發展相關之三年內研究成果
- (二) 申請資料:
  - 1. 請提供 1~2 頁的英文研究摘要以供評審。
  - 2. 需填寫申請表、個資保護聲明及肖像權同意書,格式如下方附件。
- (三) 研究摘要格式說明:
  - 1. 英文摘要字型格式不拘,但須包含以下內容
    - Title
    - Authors and affiliations
    - Abstract (2200 字以內)
    - Table of Contents (TOC) graphic
    - References
    - Personal publication list (三年內相關研究主題之個人著作或文獻發表清單)
    - Individual contribution justification (簡述個人於此研究主題的貢獻, 200 字以內)
  - 2. A Communication must convey the scientific findings concisely in abstract, main text,

and graphical elements not exceeding 2200 words (file size < 10 MB).

- 3. Copies of all related works that are "in press", "accepted", or "submitted" for publication or in the late stages of preparation must be declared.
- 4. 摘要撰寫格式或技巧可參考 ACS 提供的相關建議
  - How To Write a Professional, Polished Scientific Abstract https://inchemistry.acs.org/careers/writing-an-ace-abstract.html
  - Templates for An Abstract and a Table of Contents graphic https://pubsapp.acs.org/paragonplus/submission/toc abstract graphics guidelines.pdf
  - Tips for Writing an Abstract ASA-CSSA-SSSA Annual Meeting https://www.acsmeetings.org/files/meetings/tips-for-writing-abstracts-annual-mtgs.pdf
- (四) 收件方式:請於申請期間備妥上述資料,並以 E-mail 寄件繳交英文研究摘要及申請表電子檔至收件信箱:stemnchu@gmail.com。

報名郵件之「主旨」欄請註明「康寧女性研究員研究論文獎--科系/姓名」

- 六、評審方式:由台灣康寧公司之審查委員針對申請資料進行評審。如若不足額或無符合資格之申請者,獎項得從缺或調整。
- 七、獲獎公告:獲獎名單將於截止收件後1個月內公布於 Corning Taiwan 創新與關懷 Facebook 粉絲專頁 (https://www.facebook.com/CorningTaiwanInnovationandCare/) 以及國立中興大學 STEM 人才培育計畫官網 (https://stemnchu.wixsite.com/stemnchu110-113)。主 辦單位亦將以電話或 e-mail 通知獲獎者。
- 八、獲獎者義務:獲獎者需於113年5月底前至台灣康寧研發中心或指定之合適場地提供<u>一場</u> 45分鐘英文演講。
- 九、 凡提出申請者,視為認同上述各項辦法,無論獲獎與否,各項申請資料均不退還。
- 十、 本遴選辦法如有未盡之事宜或疑義時,台灣康寧公司保有以公告方式隨時解釋、補充、 修改、變更之權利。

## 十一、 主辦單位聯絡資訊:

台灣康寧研發中心, STEM 計畫統籌, email: ChangY20@Corning.com 聯絡電話: (03)5820550

#### 十二、協辦單位聯絡資訊:

工學院 STEM 計畫 Line@官方帳號: https://lin.ee/hGUnLml



# 台灣康寧顯示玻璃股份有限公司 女性研究員最佳研究論文獎申請表

填表日期: Click or tap to enter a date.

一、基本資料		
申請人姓名: (中)		
(英)		個人照片
身分別: □碩二(含)以上 □	]博士後研究員 □教職人員	
所屬學院: □生命科學院 □	□ 工學院 □ 工學院 □ 電機資訊學院 □ 電機資訊學院	
電子信箱:		
聯絡電話:	國籍:	
二、申請資料		
申請題目:		
申請編號:(由主辦單位填寫)		

# 肖像權使用同意書

獲獎公告將使用申請者提供之個人照片,以及後續活動過程將會對申請者進行拍照/錄影記錄,將來用於製作、推廣等用途,基於台灣康寧推廣 STEM 教育之目的,台灣康寧得永久、無償、不限時間與地域使用本人之肖像、名字、聲音等,以現在或未來發展之方式、技術或管道進行各種利用(如活動展示、出版與官網、新聞稿、社群媒體宣傳相關推廣等用途),於所有形式的著作載體及媒體,並得以重製、改作、公開傳輸、公開播送、公開上映、公開展示、印刷出版等方式,藉由各種媒體管道,呈現授權內容之全部或部分,並可公開發表。

## 個資告知暨同意條款

當您(申請者)申請台灣康寧提供之女性研究員最佳研究論文獎時,您同意以下內容: 台灣康寧取得您的個人資料,在「個人資料保護法」與相關法令之規範下,蒐集、處理及利用您 的個人資料。

當您提交報名時,將會請您提供報名所需之必要個人資料(姓名、連絡方式包括但不限於電話號碼或電子郵件、或其他得以直接或間接識別您個人之資料);且將用於身份確認、聯繫、訊息通

知及相關公告之用。

若您所提供之個人資料,經檢舉或台灣康寧發現不足以確認您的身分真實性或其他個人資料冒用、盜用、資料不實等情形,台灣康寧有權暫時停止或終止獎學金獲獎資格或您應享之權利。依個資法第3條,您對台灣康寧所持有之個人資料得主張行使下列權利: (1)請求查詢或閱覽。 (2)請求製給複製本。(3)請求補充或更正。(4)請求停止蒐集、處理及利用。(5)請求刪除。因台灣康寧執行職務所必需者,台灣康寧得拒絕之。但不得有嚴重侵害您(申請者)的權益之情事。

# **Corning Display Technologies Taiwan**

# **Outstanding Female Researcher Award 2024**

Outstanding Female Researcher Award 2024 is offered by Corning Display Technologies Taiwan to encourage female researchers from National Chung Hsing University (NCHU) to dedicate themselves in Science, Technology, Engineering, and Mathematics (STEM) fields and to promote innovations in sustainability.

#### **Schedule:**

- Open for application: 25<sup>th</sup> of December 2023
- Application deadline: 1<sup>st</sup> of March 2024, 17:00 Taiwan Time
- Winners announcement: within one month after application deadline

#### **Prizes:**

- Up to one award for **female PhD student** (all years) or **female master student** (2<sup>nd</sup> year or above) in NCHU will be given
- Up to one award for independent female researcher (postdoctoral researcher and faculty) in
   College of Engineering, NCHU, will be given
- Those received Corning Outstanding Female Researcher Award previously are excluded
- Applicants must retain NCHU student, researcher or faculty status until obligation fulfillment
- Each award comprises a certificate and a cash prize of \$30,000 NTD for each awardee (subject to income tax if eligible).
- Awards will be presented in the Prize Presentation by the end of May 2024 (final arrangement to be confirmed).

#### **Eligibility and Requirements:**

- Applicants should identify as females
- Applicants must submit an abstract of research summary within 3 years for innovative or sustainability related researches in STEM fields
- Submission package should include
  - an application form including Personal Data Collection Agreement and Consent for Use
     of Photos
  - o an abstract of research in English within 2 pages including the following contents
    - Title
    - Authors and affiliations
    - Abstract (not exceeding 2200 words)
    - Table of Contents (TOC) graphic

- References
- Personal publication list (related to the submitted research topics within 3 years)
- Individual contribution justification (identify specific ideas and personal contributions in this research topic, not exceeding 200 words)

#### Please note:

- A Communication must convey the scientific findings concisely in abstract, main text, and graphical elements not exceeding 2200 words (file size < 10 MB).</li>
- Copies of all related works that are "in press", "accepted", or "submitted" for publication or in the late stages of preparation must be declared.
- Abstract writing tips can be found below.
  - How To Write a Professional, Polished Scientific Abstract https://inchemistry.acs.org/careers/writing-an-ace-abstract.html
  - Templates for An Abstract and a Table of Contents graphic
     <a href="https://pubsapp.acs.org/paragonplus/submission/toc\_abstract\_graphics\_guidelines.pdf">https://pubsapp.acs.org/paragonplus/submission/toc\_abstract\_graphics\_guidelines.pdf</a>
  - Tips for Writing an Abstract ASA-CSSA-SSSA Annual Meeting <a href="https://www.acsmeetings.org/files/meetings/tips-for-writing-abstracts-annual-mtgs.pdf">https://www.acsmeetings.org/files/meetings/tips-for-writing-abstracts-annual-mtgs.pdf</a>

#### **Submission:**

- Application package should be submitted via email to stemnchu@gmail.com
- Email subject: Corning Outstanding Female Researcher Award 2024- Dept/Applicant Name

#### **Selection process:**

Each application will be reviewed by referees assigned by Corning Taiwan. Prize might be adjusted or not awarded if no eligible applicants.

#### **Announcement:**

The list of awardees will be announced through

- Corning Taiwan Facebook fan page
   <a href="https://www.facebook.com/CorningTaiwanInnovationandCare/">https://www.facebook.com/CorningTaiwanInnovationandCare/</a>
- Official website of STEM Talent Cultivation Project in NCHU
   <a href="https://stemnchu.wixsite.com/stemnchu110-113">https://stemnchu.wixsite.com/stemnchu110-113</a>

The organizer will also inform awardees by phone or email.

#### Awardee Obligation:

Awardees should provide a ~45 minutes public presentation in English at Corning Research Center Taiwan or other designated auditoriums by the end of May 2024

#### **Sponsor Contact Information:**

STEM project coordinator, Corning Research Center Taiwan

Email: ChangY20@Corning.com, Tel: (03) 5820550

## **Organizer Contact Information:**

Office of STEM Talent Cultivation Project in NCHU, Official account of Line @ https://lin.ee/hGUnLml



#### **Terms & Conditions**

- The Sponsor, Corning Display Technologies Taiwan, reserves the right to amend the regulations of the awards without advance notice.
- In the event of any disputes, the Sponsor reserves the right of the final decision.
- The Sponsor reserves the right to interpret and amend the regulations and details of the awards.
- The Sponsor reserves the right to revise the above conditions without making any advance announcement.

# Corning Display Technologies Taiwan Application Form of Outstanding Female Researcher Award 2024

Date: Click or tap to enter a date.

I. Personal Data					
Applicant					
name					РНОТО
Status	$\square$ grad student $\square$ Postdoc $\square$ Faculty				711010
College	☐ Agric. Nat. Resour	☐ Science	☐ Engineering		
	☐ Life Science	☐ Vet Medicine	☐ EE & CS		
	☐ Medicine	☐ Academy of Cir	cular Economy		
Department					
Email					
Telephone		Nationality			
II. Application Information					
Abstract title					
Applicant nur	nber (Filled by Or	ganizer)			

#### **Consent for Use of Photo**

The purpose of this form is to seek your consent to have your photograph and/or video images provided, taken and used for the purposes detailed below. Corning Display Technologies Taiwan (hereinafter as Corning Taiwan) is promoting STEM program with collected or taken photographs and/or video from time to time for a wide variety of purposes such as publications, presentations, websites, posters and newsletters. The photographs provided from applicants will be used as awardee announcements in social media, such Corning Taiwan Facebook fan page.

From time to time, at Corning Taiwan's discretion, selected images may be given to other third-party agencies or stakeholder organizations, including media organizations, for similar usage. Corning Taiwan will hold copyright and other intellectual property rights for all images taken. If a consent form is not signed in respect of every person in the photograph/video, the image will not be used.

You, award applicant, acknowledge that you have read the content and been given a copy of this form; consent to the use of the image(s) described on this form by Corning Taiwan now, and at any time in the future, including after my death, for the purposes outlined below.

#### **Personal Data Collection Agreement**

According to the Personal Data Protection Act, Corning Display Technologies Taiwan (hereinafter as Corning Taiwan) issues its statement of personal data protection and collection agreement to notify you

of your responsibilities and rights and solicit your consent to the collection, processing and use of your personal data by Corning Taiwan. When you agree to sign this, which means you have read, fully understood and accepted the contents set forth in this agreement. Corning Taiwan collects your personal data to meet the needs of Outstanding Female Researcher Award 2024 sponsored by Corning Taiwan.

# Basic Data Collection, Renewal and Management

- (I) Corning Taiwan will collect, process, and use your personal data in accordance with the Personal Data Protection Act and relevant laws and rules enacted in Taiwan.
- (II) Please provide your accurate, latest and complete personal data.
- (III) Your personal data collected by Corning Taiwan to facilitate its administration includes the information in the columns marked as required on the form.
- (IV) Please inform Corning Taiwan of any change to your personal data to maintain the latest information.
- (V) You may lose certain rights or benefits if you provide incorrect, untrue, outdated or incomplete information.
- (VI) According to the Personal Data Protection Act, you are entitled to make the following requests:
  - 1. To check or review the collected data.
  - 2. To receive a photocopy of the collected data.
  - 3. To supplement or revise the collected data.
  - 4. To cease the collection, processing or use of the collected data.
  - 5. To delete the collected data.

However, Corning Taiwan may reject your requests in order to meet the administrative needs. Moreover, should you suffer any losses due to such requests, Corning Taiwan shall not be held responsible for any compensation.

#### Validity of Agreement

- (I) Your signature on this agreement indicates that you have read, understood and accepted its contents.
- (II) Corning Taiwan is entitled to amend the contents of this agreement, and any amendments will be publicized on the Corning Taiwan website. Should you disagree with any amendments, please exercise your right to request that Corning Taiwan discontinue to collect, process or use your personal data. Otherwise, you are considered to have agreed to the amendment.

Note: The contents of this agreement were translated from the original Chinese version. In the event of any discrepancies between the two versions, the Chinese always takes precedence.

Applicant	X	Date	Click or tap to enter a date.
Signature		(Month/Day/Year)	